
1 
 

Protokół Nr 37 

z obrad trzydziestej siódmej sesji Rady Miejskiej w Więcborku odbytej  

w dniu 25.10.2017r. 

 

Posiedzenie odbyło się w Sali Krajeńskiej Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury  

w Więcborku. 

Sesja trwała od godz. 12: 00 – do godz. 13:15. 

Obecność według załączonej listy obecności. 

W sesji na 15 radnych udział wzięło 13 radnych, czyli quorum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał zgodnie z art. 14 ustawy o samorządzie gminnym / (Dz. U. z 2017r. 

poz. 1875/ 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: radny Henryk Szwochert. 

 

Radny Ryszard Kałaczyński, jako radny i samorządowiec reprezentował w tym dniu 

Gminę Więcbork na Gali „Sportowa Polska 2017” w Warszawie, gdzie Decyzją Kapituły  

w składzie: Andrzej Supron, Przemysław Babiarz, Rafał Brzozowski oraz Marek 

Zdziebłowski, został uhonorowany tytułem – PASJONAT SPORTOWEJ POLSKI 

2017r. Wyróżnienie, które Ryszard Kałaczyński odebrał 25 października br. w siedzibie 

Polskiego Komitetu Olimpijskiego w Warszawie przyznawane jest w ramach 

Ogólnopolskiego Programu „budujemy Sportową Polskę”. 

 

Spoza składu Rady w sesji uczestniczyli: 

 

1. Burmistrz Więcborka      - Waldemar Kuszewski 

2. Zastępca Burmistrza Więcborka     - Jacek Masztakowski 

3. Skarbnik Gminy Więcbork     - Alina Kruk 

4. Wicestarosta Powiatu Sępoleńskiego    - Andrzej Marach 

5. Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku 

w Więcborku       - Danuta Zawidzka 

6. Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Więcborku       - Tomasz Siekierka 

7. Kierownik Referatu Inwestycji, Planowania Przestrzennego 

i Gospodarki Nieruchomościami U.M. w Więcborku  - Michał Bąk 

8. Sołtys sołectwa Sypniewo     - Brygida Migawa 

9. Redaktor „Krajeńskich Zeszytów Historycznych”  - Leszek Skaza 

10. Redaktor Regionalnego Portalu Informacyjnego „E-krajna” - Ewa Szydeł 

11. Redaktor „Wiadomości Krajeńskich”    - Robert Lida 

W części sesji uczestniczyli laureaci III edycji konkursu fotograficznego „Razem 

Promujemy Więcbork”. 

Obradom przewodniczyła p. Grażyna Witczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

Porządek obrad: 
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1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przyjęcie Protokołu XXXVI sesji RM. 

4. Wręczenie nagród laureatom konkursu fotograficznego „Razem Promujemy Więcbork”. 

5. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny ( 2016/17). 

9. Informacja o analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych Radnych Rady 

Miejskiej. 

10. Informacja o analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych złożonych przez 

kierowników jednostek gminnych. 

11. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Więcborku. 

12. Przyjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku. 

13. Przyjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej w Zakrzewku w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zakrzewku. 

14. Przyjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu 

Szkół z Oddziałami Integracyjnymi im. Księdza Jana Twardowskiego w Jastrzębcu  

w Ośmioletnią Szkołę Podstawową z Oddziałami Integracyjnymi im. Księdza Jana 

Twardowskiego w Jastrzębcu. 

15. Przyjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu 

Szkół im. Marii Konopnickiej w Pęperzynie w ośmioletnia Szkołę Podstawową im. Marii 

Konopnickiej w Pęperzynie. 

16. Przyjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu 

Szkół w Sypniewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Ziemi Krajeńskiej  

w Sypniewie. 

17. Przyjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej im. Elżbiety i Jana Orzelskich w Runowie Krajeńskim w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Elżbiety i Jana Orzelskich w Runowie Krajeńskim. 

18. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy 

Więcbork na lata 2017 – 2023. 

19. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Więcborku. 

20. Przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Pęperzynie. 

21. Przyjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Więcborka. 

22. Przyjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2017. 

23. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

24. Wolne wnioski i informacje. 

25. Zakończenie. 

  

Z powyższego porządku obrad autopoprawką zdjęty został punkt 20 tj. „przyjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na sprzedaż nieruchomości położonej  

w Pęperzynie.” Pozostałe punkty bez zmian w treści z korektą numeracji. 
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Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie nad zmienionym porządkiem obrad. 

 

Na sali 12 radnych 

Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie 

 

Ad. 3 Przewodnicząca RM p. Grażyna Witczak poinformowała, że protokół z XXXVI  

sesji został napisany. Do dnia sesji nie wniesiono poprawek. Zapytała, czy ewentualnie ktoś  

z radnych w danej chwili ma jakieś uwagi. Takowych nie zgłoszono, więc poddano protokół 

pod głosowanie. 

Na sali 12 radnych 

Za przyjęciem protokołu głosowało - 11 radnych 

Wstrzymała się od głosu`   - 1 radna 

 

 

Skład Rady uzupełniła radna Beata Kopta / obecnych 13 radnych/ 

 

Ad. 4 W dalszej części obrad nastąpiło podsumowanie letniego konkursu fotograficznego 

zorganizowanego przez komórkę Promocji Gminy Więcbork pn.: „Razem Promujemy 

Więcbork”. Laureatami III edycji konkursu zostali: 

I MIEJSCE zajął: Pan Mirosław Buława  

II MIEJSCE zajął: Pan Andrzej Fryżewski, który odebrał nagrodę z córkami 

III MIEJSCE zajęła: Pani Sylwia Mańk – Chrulska, dla której nagrodę odebrała Pani 

Małgorzaty Feder 

Laureaci otrzymali nagrody pieniężne i gratulacje z rąk Burmistrza Więcborka p. Waldemara 

Kuszewskiego. 

Ad. 5 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku o działaniach 

podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

29.09.2017r. – udział Wiceprzewodniczącego RM p. Henryka Szwochert w obradach sesji 

Rady Powiatu Sępoleńskiego, w której uczestniczył również Wojewoda Kujawsko-Pomorski. 

7.10.2017r. – udział w obchodach setnej rocznicy urodzin mieszkanki Więcborka  

p. Jadwigi Jańczak. Tego samego dnia Wiceprzewodnicząca RM p. Anna Łańska 

uczestniczyła w podsumowaniu Konkursu „Estetyka Zagrody Wiejskiej”, w Śmiłowie oraz  

w „XX Wieczorze Seniora”, który odbył się, w Szkole Podstawowej Nr 1 w Więcborku. 
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8.10.2017r. – udział Wiceprzewodniczącej RM w obchodach 285-lecia powstania 

Kurkowego Bractwa Strzeleckiego w Więcborku oraz 15- tej rocznicy reaktywacji tegoż 

Bractwa.  

 

Ad. 6 Informacja Burmistrza Więcborka o pracy w okresie miedzy sesjami. 

27.09.2017r. - udział w zebraniu sołeckim sołectwa Borzyszkowo (miejsce: świetlica 

wiejska Borzyszkowo) 

28.09.2017r. - wraz ze Skarbnikiem Panią Aliną Kruk, Burmistrz Więcborka podpisał  

z firmą First Data umowę na terminale płatnicze. Dzięki tej usłudze w kasie Gminy Więcbork 

oraz Urzędzie Stanu Cywilnego w Więcborku nasi mieszkańcy będą mogli wnosić opłaty 

korzystając z kart płatniczych. Ponadto Burmistrz uczestniczył w posiedzeniu Rady 

Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej w Sępólnie Krajeńskim (miejsce: siedziba Spółdzielni 

– Sępólno Krajeńskie) 

29.09.2017r. – udział w Sesji Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim, a następnie  

w posiedzeniu Zespołu Zarządzania Kryzysowego, któremu przewodniczył Wojewoda 

Kujawsko-Pomorski Pan Mikołaj Bogdanowicz (miejsce: Starostwo w Sępólnie Krajeńskim). 

W czasie sesji Pan Wojewoda pochwalił działanie samorządu w Więcborku, który pomimo 

tego, że został poszkodowany to również pomagał innym samorządom (pracownicy MGOPS-

u pomagali w Gminie Sośno i Kęsowo) 

1.10.2017r. - udział w X rundzie Mistrzostw Strefy Polski Północnej w motocrossie 

(miejsce: tor na Plebance w Więcborku). Na 9 kategorii aż w 5 triumfowali zawodnicy WKM 

Więcbork (łącznie 7 razy stawali na podium).  

2.10.2017r. - spotkanie z Prezesem Kujawsko – Pomorskiej Izby Inżynierów Budownictwa, 

Panem Adamem Podhoreckim w sprawie możliwości merytorycznego wsparcia w zakresie 

przygotowywania dokumentacji projektowej dla osób poszkodowanych w wyniku nawałnicy 

(miejsce: Kujawsko – Pomorski Urząd Wojewódzki) oraz udział w konferencji dotyczącej 

Krajowego Zasobu Nieruchomości. W czasie konferencji przedstawiono mechanizmy 

funkcjonowania KZN-u oraz formy realizacji przedsięwzięć związanych z rządowym 

programem „Mieszkanie +”. W konferencji uczestniczył podsekretarz stanu w ministerstwie 

Tomasz Żuchowski oraz Wojewoda Kujawsko – Pomorski Pan Mikołaj Bogdanowicz. 

3.10.2017r. - wraz z Dyrektorem MGOPS w Więcborku Panem Tomaszem Siekierką 

Burmistrz udał się do Torunia na Międzynarodowe Forum Ekonomii Społecznej, gdzie 

odebrał wyróżnienie dla Gminy Więcbork „Samorząd Przyjazny Ekonomii Społecznej” 

(miejsce: Toruń) 

4.10.2017r.- spotkanie z Przewodniczącą Związku Nauczycielstwa Polskiego Panią Ewą 

Pirzgalską – spotkanie dot. wynagrodzenia pracowników administracji i obsługi oświaty.  

W spotkaniu udział wzięli Skarbnik Gminy oraz dyr. Biura Obsługi Oświaty Samorządowej 

 w Więcborku (miejsce: gabinet Burmistrza). Tego dnia Burmistrz wziął również udział w 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Więcborku (miejsce: biuro 
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Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku) oraz w pracach komisji konkursowej „Razem 

Promujemy Więcbork” (miejsce: salka narad UM w Więcborku) 

7.10.2017r. – udział w obchodach 100-rocznicy urodzin Pani Jadwigi Jańczak (miejsce: 

Klasztor Sióstr Franciszkanek w Więcborku), a także w podsumowaniu konkursu gminnego 

„Estetyka Zagrody Wiejskiej”. W kategorii Rolnik I miejsce zajęła Pani Jadwiga Pankau  

z Lubczy a w kategorii Działkowicz I miejsce zajęła Pani Barbara Migawa z Sypniewa 

(miejsce: świetlica wiejska w Śmiłowie). Tego dnia Burmistrz wziął udział w XXII 

Wieczorze Seniora (miejsce: Szkoła Podstawowa nr 1 w Więcborku). 

8.10.2017r. – udział w obchodach 285-lecia Kurkowego Bractwa Strzeleckiego w Więcborku 

(miejsce: siedziba Bractwa w Lasku Miejskim w Więcborku) oraz w Super Pucharze Krajny 

w Baśkę. Udział wzięło ponad 120 zawodników z całej Polski. W klasyfikacji mężczyzn 

wygrał Pan Wiesław Jarząb – Relax Runowo oraz w klasyfikacji Par zwyciężyli Panowie 

Wiesław Jarząb i Jan Gonciarz – Relax Runowo. Turniej został zorganizowany we 

współpracy z Panem Benedyktem Mieszczakiem właścicielem firmy Bemix Więcbork 

(miejsce: Szkoła Podstawowa nr 1 w Więcborku). 

10.10.2017r. - udział w posiedzeniu Kujawsko – Pomorskiej Izby Rolniczej w Sępólnie 

Krajeńskim, na którym zostały omówione tematy m.in. Spółek Wodnych w świetle 

znowelizowanej ustawy Prawo Wodne (miejsce: Dom Kultury w Sośnie). 

11.10.2017r. - udział w rozpoczęciu nowego roku akademickiego Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku w Więcborku (miejsce: MGBP w Więcborku). 

13.10.2017r.- udział w obchodach Dnia Edukacji Narodowej w Szkole Podstawowej  

w Sypniewie. 

16.10.2017r. - tego dnia z okazji Dnia Edukacji Narodowej Burmistrz Więcborka wręczył 

nauczycielom nagrody Burmistrza (miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka). Była to również 

świetna okazja do rozmów o szkolnictwie w naszej Gminie.  

19.10.2017r. - udział w konferencji „Zrównoważony rozwój Pojezierza Krajeńskiego” 

zorganizowanej przez KPK oraz uczelnie wyższe. W konferencji uczestniczyła również 

Dyrektor Departamentu Środowiska Pani Małgorzata Walter. 

23.10.2017r. - udział w rozmowach kwalifikacyjnych w związku z ogłoszonym naborem na 

wolne stanowisko Podinspektora ds. leśnictwa i ochrony środowiska w Urzędzie Miejskim  

w Więcborku (miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka). Konkurs został rozstrzygnięty, 

spośród kandydatów wybrana została Pani Joanna Cieślik – Kufel z Zakrzewka (8 osób 

zgłosiło się; 5 zakwalifikowano do rozmowy). Ponadto w tym dniu Burmistrz wziął udział  

w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej (miejsce: salka narad Urzędu Miejskiego  

w Więcborku) oraz uroczystym przekazaniu bonów paliwowych PKN Orlen m.in. dla OPS 

Sypniewo oraz Zakrzewek. W uroczystości uczestniczył Wojewoda Kujawsko-Pomorski Pan 

Mikołaj Bogdanowicz, który po raz kolejny podziękował druhom OSP za uczestnictwo  

w akcji usuwania skutków nawałnicy (miejsce: Szkoła Podoficerska PSP w 

Bydgoszczy).Tego dnia również odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy Marbruk 
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Charzykowy wykonawcą inwestycji przebudowy skrzyżowania dróg wojewódzkich 241 i 242  

w Więcborku oraz kierownikiem RDW w Tucholi Panem Januszem Dąbka. W spotkaniu 

uczestniczył z-ca Burmistrza. Omówiono organizację ruchu na tych drogach w czasie 

inwestycji a przede wszystkim w dniu 1 listopada. Ustalono, że firma prace rozpocznie po 

tym terminie (miejsce: gabinet Burmistrza Więcborka). 

24.10.2017r. - udział w uroczystości podsumowującej pomoc i zaangażowanie Wojska 

Polskiego w usuwaniu skutków sierpniowej nawałnicy. W uroczystościach udział wzięli 

Sekretarz Stanu w Ministerstwie Obrony Narodowej Pan Bartosz Kownacki, Wojewoda 

Kujawsko – Pomorski Pan Mikołaj Bogdanowicz, Burmistrzowie i Wójtowie oraz 

Starostowie z terenów dotkniętych nawałnicą (miejsce: Jednostka Wojskowa 2. Pułku 

Inżynieryjnego w Inowrocławiu) oraz udział w posiedzeniu połączonych Komisji Rolnictwa, 

Oświaty i Budżetu Rady Miejskiej w Więcborku (miejsce: sala Krajeńska MGOK  

w Więcborku). 

W tym punkcie obrad Burmistrz Więcborka poinformował również, że Komisja  

ds. szacowania strat w rolnictwie sporządziła 298 protokołów. Od 12 października rolnicy 

odbierali protokoły. Pozostały do odbioru protokoły z strat, powyżej 30%, które we wtorek 

zostały zatwierdzone przez Wojewodę. 

 

Ad. 7 Interpelacje i zapytania radnych. 

 

1. Jacek Kabattek złożył wniosek, aby w przyszłorocznym budżecie Gminy Więcbork 

znalazła się inwestycja polegająca na wymianie pokrycia dachowego na budynku 

świetlicy wiejskiej sołectwa Zakrzewek. Deklarował również, że ww. sołectwo 

przeznaczy również na ten cel pewną kwotę ze swojego funduszu sołeckiego.  

Z podobnym wnioskiem zwraca się również sołectwo Zakrzewska Osada. 

 

2. Jan Antczak interpelował, by w przyszłorocznym budżecie Gminy ujęto budowę dwóch 

lamp oświetleniowych /od posesji p. Kubiak w kierunku posesji p. Holki/. Posesje 

znajdują się blisko lasu i teren wymaga oświetlenia /lokalizacja - przy drodze 

wojewódzkiej./ 

 

 W drugiej interpelacji radny prosił o uwzględnienie w przyszłorocznym budżecie Gminy 

Więcbork inwestycji polegającej na położeniu dywanika asfaltowego na osiedlu 

popegeerowskim. Odcinek nie jest długi i zdaniem radnego, możliwy do realizacji np.  

w dwóch etapach.  

 

Ad. 8 Informację o stanie realizacji zadań oświatowych za poprzedni rok szkolny ( 2016/17) 

przedstawiła Dyrektor Biura Obsługi Oświaty Samorządowej w Więcborku p. Danuta 

Zawidzka. 

 

Informacja stanowi Załącznik do niniejszego Protokołu /do wglądu w biurze RM oraz 

stronie BIP Gminy Więcbork? 

 

Punkt nie wywołał dyskusji radnych. 
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Ad. 9 Informację o analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych Radnych 

Rady Miejskiej przedłożyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Więcborku p. Grażyna 

Witczak. 

 

Zgodnie z art. 24h ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku / Dz. U  

z 2016r. poz. 446) Radny i wójt składają pierwsze oświadczenie majątkowe  

w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania, kolejne oświadczenia majątkowe są składane 

przez radnego i wójta, co roku do dnia 30 kwietnia, według stanu na dzień 31 grudnia roku 

poprzedniego, oraz na 2 miesiące przed upływem kadencji. 

 

Radni w składzie: Jan Antczak, Marta Bączkowska, Wojciech Janicki, Jacek Kabattek, 

Ryszard Kałaczyński, Beata Kopta, Beata Lida, Anna Łańska, Stanisław Piłka, Stanisław 

Posieczek, Władysław Rembelski, Henryk Szwochert, Andrzej Wenda, Kazimierz 

Wilczyński, złożyli oświadczenia w 2 egzemplarzach: w terminie do 30 kwietnia 2017r. za 

rok poprzedni tj. 2016 wraz z kserokopią zeznania podatkowego za rok 2016, 

Przewodniczącej Rady Miejskiej w Więcborku 

 

Powyższe oświadczenia złożone zostały w ustawowym terminie i po analizie polegającej na 

porównaniu ich treści z załączonymi kserokopiami zeznań podatkowych PIT przesłane do 

właściwego miejscowo Urzędu Skarbowego w Sępólnie Krajeńskim. 

 

W dniu 2 października 2017r. do Rady Miejskiej w Więcborku wpłynęło pismo Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Sępólnie Krajeńskim z informacją o dokonanej analizie oświadczeń 

majątkowych radnych Rady miejskiej w Więcborku. Uwagi zawarte w powyższej 

korespondencji dotyczyły dwóch radnych: radnego Henryka Szwochert oraz radnego 

Ryszarda Kałaczyńskiego. Wskazani radni zostali poinformowani o nieprawidłowościach  

i dokonali stosownych korekt. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Więcborku złożyła swoje oświadczenie  

w oznaczonym terminie przedkładając je Wojewodzie Kujawsko – Pomorskiemu. 

Służby podległe Wojewodzie po weryfikacji dokumentu nie stwierdziły nieprawidłowości  

i przesłały egzemplarz oświadczenia wraz z zeznaniem podatkowym za rok 2016. 

 

 

Ad.10 Informację o analizie danych zawartych w oświadczeniach majątkowych złożonych 

przez kierowników jednostek gminnych przedłożył Zastępca Burmistrza Więcborka  

p. Jacek Masztakowski. 

 

Na podstawie art. 24h ust. 12 ustawy o samorządzie gminnym Burmistrz Więcborka 

przedkłada Radzie Miejskiej informację o:  

1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie; 

2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych 

wraz z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia; 

3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w 

analizowanych oświadczeniach majątkowych. 
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Burmistrz Więcborka działając na podstawie art. 24 h ust. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2015r. poz. 1515 z późn. zm.) dokonał analizy danych 

zawartych w oświadczeniach majątkowych, złożonych przez Zastępcę Burmistrza, Skarbnika 

Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych, osoby wydające decyzje administracyjne w 

imieniu Burmistrza.  

 

Analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych dokonano poprzez porównanie 

ich treści oraz załączonej kopii zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 

podatkowym 2016 według stanu na dzień 31 grudnia 2016 roku z treścią oświadczeń 

majątkowych złożonych na dzień 31 grudnia 2016 roku.  

 

Oświadczenia majątkowe wraz z kopią PIT złożyły następujące osoby  

1. Bąk Michał, 

2. Fifielski Tomasz, 

3. Gatz Izabela Łucja, 

4. Jurgielska Grażyna, 

5. Kiestrzyn Beata, 

6. Kriese Piotr, 

7. Kruk Alina, 

8. Kubiak Adam Stanisław, 

9. Masztakowski Jacek, 

10. Minster Urszula Irena, 

11. Pankanin Anna Maria, 

12. Panknin Gabriela, 

13. Siekierka Tomasz, 

14. Sobiech Izabela Alina, 

15. Soja – Tońska Joanna, 

16. Szmaglińska Izabela, 

17. Tusznio Krystyn, 

18. Zawidzka Danuta Ewa, 

19. Zwiewka Jolanta. 

 

 

Informacja o osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po 

terminie 

 

Wszystkie osoby zobowiązane do złożenia oświadczenia majątkowego dokonały tego  

w ustawowym terminie tj. do dnia 30 kwietnia, według stanu na dzień 31 grudnia 2016 roku. 

Ponadto informuje, że pani Beata Kiestrzyn nie złożyła oświadczenie majątkowe na dzień 10 

października 2016 r. Brak takiego oświadczenia w ustawowym terminie spowodowany był 
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nieścisłością w obowiązujących przepisach. Pani Kiestrzyn jest zastępcą dyrektora szkoły 

zastępującą go w okresie czasowej nieobecności. Ze względu na przedłużającą się 

nieobecność dyrektora, Pani Kiestrzyn de facto pełni funkcje dyrektora w związku, z czym 

składała oświadczenie majątkowe wyłącznie za 2016 r. 

 

Nieprawidłowości stwierdzone w złożonych oświadczeniach majątkowych  

 

W złożonych oświadczeniach majątkowych stwierdzono następujące nieprawidłowość: 

W oświadczeniu majątkowym Pana Adama Kubiaka konieczne były oświadczenie dotyczące 

posiadanych ruchomości na dzień 31.12.2016 r. 

W oświadczeniu majątkowym Pani Ludmiły Piekałkiewicz – Geruzel podano kwotę 

przychodu zamiast kwotę dochodu. 

Powyższe nieprawidłowości zostały usunięte i wraz z korektami przesłane do Urzędu 

Skarbowego w Sępólnie Kraj. 

Ad.11 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Więcborku omówił Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Więcborku p. Tomasz Siekierka. 

 

Miejsko- Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Więcborku jest jednostką organizacyjną 

gminy, będącą jednostką organizacyjną pomocy społecznej, w strukturach, której działa 

placówka wsparcia dziennego. Ośrodek działa na podstawie Statutu nadanego uchwałą Rady 

Miejskiej w Więcborku. Z uwagi na zmiany zakresu działalności Ośrodka, w tym wydzielenie 

ze struktur Środowiskowego Domu Samopomocy, konieczne jest przyjęcie Statutu  

w brzmieniu stanowiącym załącznik do uchwały. 

 

Opinia Komisji Zdrowia /…/ - pozytywna 

Opinia Komisji Statutowej - pozytywna 

 

Uwag nie wniesiono. 

Na sali 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało - 12 radnych 

Przeciwny    - 1 radny 

 

Ad. 12-17 Projekty uchwał z zakresu oświaty gminnej przedłożyła Dyrektor Biura Obsługi 

Oświaty Samorządowej w Więcborku p. Danuta Zawidzka. 

 

Uchwały wywołane zostały w związku z wdrożeniem na terenie Gminy Więcbork reformy 

oświatowej zachodzi potrzeba podjęcia uchwały stwierdzającej przekształcenie szkoły 
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podstawowej oraz przekształcenie zespołu szkół w ośmioletnie szkoły podstawowe. Uchwały 

należy podjąć w terminie do 30 listopada 2017r.  

 

a) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową Nr 2 im. Kornela Makuszyńskiego w Więcborku. 

 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu oraz Oświaty, Kultury i Sportu – 

pozytywna 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Na sali 13 radnych 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

 

b)  w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej w Zakrzewku w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zakrzewku. 

 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu oraz Oświaty, Kultury i Sportu – 

pozytywna 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Na sali 13 radnych 

 

c) Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

 

d) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Księdza Jana Twardowskiego w Jastrzębcu w Ośmioletnią Szkołę 

Podstawową z Oddziałami Integracyjnymi im. Księdza Jana Twardowskiego w 

Jastrzębcu. 

 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu oraz Oświaty, Kultury i Sportu – 

pozytywna 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Na sali 13 radnych 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

e) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół im. Marii 

Konopnickiej w Pęperzynie w ośmioletnia Szkołę Podstawową im. Marii Konopnickiej w 

Pęperzynie. 
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Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu oraz Oświaty, Kultury i Sportu – 

pozytywna 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Na sali 13 radnych 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

 

f) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Szkół w Sypniewie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Ziemi Krajeńskiej w Sypniewie. 

 

 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu oraz Oświaty, Kultury i Sportu – 

pozytywna 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Na sali 13 radnych 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

 

 

g) w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Elżbiety i Jana Orzelskich w Runowie Krajeńskim w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Elżbiety i Jana Orzelskich w Runowie Krajeńskim. 

 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu oraz Oświaty, Kultury i Sportu – 

pozytywna 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Na sali 13 radnych 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

 

Ad. 18-19 Projekty uchwał dotyczące gospodarowania mieniem Gminy Więcbork 

przedstawił Kierownik Referatu UM p. Michał Bąk 

 

a) w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Gminy Więcbork na lata 2017 – 

2023. 

 

Lokalny Program Rewitalizacji dla Gminy Więcbork został opracowany na podstawie ustawy 
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o samorządzie gminnym oraz w oparciu o Wytyczne w zakresie rewitalizacji w programach 

operacyjnych na lata 20142020 opracowane przez Ministerstwo Infrastruktury i Rozwoju, 

Zasady programowania przedsięwzięć rewitalizacyjnych w celu ubiegania się środki 

finansowe w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko- 

Pomorskiego na lata 20142020 oraz Załącznika nr 1 do Regulaminu konkursu na 

przygotowanie lub aktualizację programów rewitalizacji. Lokalny Program Rewitalizacji to 

uchwalony przez Radę Miejską wieloletni program działań w sferze społecznej oraz 

przynajmniej jednej ze sfer: gospodarczej, przestrzenno funkcjonalnej, technicznej lub 

środowiskowej, który ma na celu wyprowadzenie obszarów rewitalizacji ze stanu 

kryzysowego oraz stworzenie warunków do ich zrównoważonego rozwoju. Lokalny Program 

Rewitalizacji stanowi narzędzie planowania, koordynowania i integrowania różnorodnych 

aktywności w ramach rewitalizacji. Celem opracowania lokalnego programu rewitalizacji jest 

kompleksowy proces wyprowadzania ze stanu kryzysowego obszarów zdegradowanych 

poprzez działania całościowe integrujące na rzecz społeczności lokalnej przestrzeni i lokalnej 

gospodarki, skoncentrowane terytorialnie i prowadzone w sposób zaplanowany oraz 

zintegrowany. W Lokalnym Programie Rewitalizacji ujęto działania, które w najbliższych 

latach powinny zostać zrealizowane z wykorzystaniem środków unijnych oraz innych 

środków publicznych i prywatnych. Połączenie aktywności wielu osób i instytucji ma 

pozwolić rozwiązać zdiagnozowane w dokumencie problemy. 

 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu oraz Oświaty, Kultury i Sportu – 

pozytywna 

 

Przewodnicząca RM otworzyła dyskusję. 

 

Radna Beata Lida zapytała, czy Program w czasie obowiązywania będzie mógł ulec 

zmianie. 

 

Pan Bąk odpowiedział, że możliwe będzie dokonanie aktualizacji dokumentu.  

 

Przewodnicząca RM zamknęła dyskusję. 

 

Na sali 13 radnych 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Więcborku. 

 

Sprzedaż działki oznaczonej numerem geodezyjnym 305 obręb Więcbork 1 nastąpi w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego. Zgodnie z obowiązującym miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między ulicami Gdańską i I Armii 

Wojska Polskiego oraz północną granicą miasta Więcbork zatwierdzonym uchwałą nr 

IX/74/2007 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 28.06.2007 r. (Dz. Urz. Woj. Kuj. Pom.  

z 2007r., Nr 113, poz. 1704) powyższa działka położona jest w obszarze oznaczonym 

symbolem 5 MN, U – tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i usług 

nieuciążliwych. Z wnioskiem o nabycie nieruchomości wystąpiła osoba fizyczna p. Piotr 

Cherder zamieszkały w Więcborku. 

W celu wszczęcia procedury sprzedaży nieruchomości niezbędne jest podjęcie uchwały 

umożliwiającej sprzedaż. 
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Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu oraz Oświaty, Kultury i Sportu – 

pozytywna 

 

Pytań nie było. 

 

Na sali 13 radnych 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

 

Ad. 20 Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Więcborka przedstawił 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Więcborku p. Jacek Kabattek. 

 

Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Więcborku na swym posiedzeniu w dniu 4 

października 2017r. rozpatrzyła zasadność skargi wniesionej przez Pana Tomasza Bracka 

dotyczącej naruszenia prawa przez Burmistrza Więcborka w kwestii procedur dotyczących 

zmiany nazw ulic w Więcborku i Sypniewie. Dokonując weryfikacji przedmiotu skargi 

Komisja wysłuchała szczegółowych wyjaśnień Burmistrza Więcborka p. Waldemara 

Kuszewskiego oraz Zastępcy Burmistrza Więcborka p. Jacka Masztakowskiego, dokonując 

następujących ustaleń, co do zarzutów wniesionych przez skarżącego. Zastępca Burmistrza 

Więcborka podał, że zmiana nazw ulic podyktowana była ustawą z dnia 1 kwietnia 2016r. 

o zakazie propagowania komunizmu lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej (Dz.U. z 2016, poz. 744) Odnosząc się do 

kwestii nieujawnienia przez Burmistrza Więcborka wyników konsultacji społecznych  

w zakresie propozycji nazw ulic wskazał, że należy wyjść od tego, że w tym przypadku nie 

można mówić o konsultacjach społecznych, gdyż takowe obejmuje zupełnie inna ścieżka 

proceduralna niż ta, która była podjęta. Burmistrz Więcborka w omawianym aspekcie nie 

działał w oparciu o uchwałę Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 27 kwietnia 2007r.  

w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych, a wydał dnia 13 kwietnia 

2017r. Zarządzenie Nr 0050.29.2017 w sprawie zasięgnięcia opinii mieszkańców w zakresie 

zmiany nazw ulic na terenie miasta i gminy Więcbork wraz z wzorem ankiety dotyczącej 

sprawy. Zachodzi, więc zasadnicza różnica pomiędzy tym, na co powołuje się skarżący  

tj. trybem konsultacji społecznych, a tym, co w rzeczywistości miało miejsce tj. 

zasięgnięciem opinii. W związku z tym zarzut „bezprawnego działania” Burmistrza 

Więcborka należy tu  

z całą stanowczością wykluczyć. Kolejnym zarzutem kierowanym pod adresem Burmistrza 

Więcborka było bezprawne wymaganie adresów i numerów pesel od osób uczestniczących  

w ankiecie. Zgodnie z udzieloną odpowiedzią ankieta skierowana była do mieszkańców 

miasta Więcbork oraz miejscowości Sypniewo posiadających czynne prawo wyborcze w 

zakresie zmiany nazwy ulic. Dane zawarte w tym zbiorze podlegają ochronie takiej samej jak 

dane przetwarzane w innych zbiorach. Zakres informacji podanej do publicznej wiadomości 

to tylko propozycja nazwy ulicy i liczba propozycji. Dane osobowe zawarte w ankiecie 

podlegają ochronie zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa i obowiązującymi 

wewnętrznie procedurami i instrukcjami. Dane te nie zostały opublikowane na stronie 

internetowej, ani udostępnione w żaden inny sposób innym podmiotom lub instytucjom. 

Wskazanie numeru pesel nie było obowiązkowe dla ważności ankiety, a jego podanie służyło 

jedynie identyfikacji danej osoby i uniknięciu sytuacji wpisywania osób fikcyjnych. Ponadto 

po tym numerze można było stwierdzić, czy jest to osoba pełnoletnia. Natomiast wpisanie 

adresu pozwalało daną osobę umiejscowić tzn. określić, czy jest ona z tej części miasta, której 
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bezpośrednio dotyczy konieczność zmiany nazwy ulicy. Uznano, że głos tych mieszkańców 

winien być decydujący przy dokonywaniu ostatecznych zmian. Swego rodzaju wątpliwość 

budzi zapis skargi cyt: „Wnoszę o przekazanie tej części skargi przez Wojewodę do 

Generalnego Inspektora Danych osobowych RP, gdyż w mojej ocenie tak poufne dane muszą 

być należycie chronione, a wobec zatajenia wyników konsultacji społecznych przez 

Burmistrza Więcborka, mam wiele obaw, co się stało z danymi osobowymi z ankiet 

konsultacyjnych i gdzie one trafiły, i jak są chronione!!!” – koniec cytatu. Z jednej strony 

mowa tu o ujawnieniu danych, z drugiej o zatajeniu konsultacji, z czego należy wnioskować, 

że skarżący sam sobie przeczy. Zastępca Burmistrza Więcborka podkreślił, że gdyby zaszła 

konieczność ujawnienia ankiet, zgodnie z procedurą stosowaną w Urzędzie, w oparciu  

o zapisy ustawy o ochronie danych osobowych, dane wrażliwe w tym numer pesel zostałyby 

zakryte. Urząd Miejski w Więcborku przetwarza dane osobowe na podstawie obowiązujących 

przepisów prawa. Wszystkie zbiory danych osobowych przetwarzanych w Urzędzie podlegają 

ochronie, zgodnie z przepisami ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. (tj. Dz. U. z 2016 r. poz. 

922) oraz aktami wykonawczymi. Urząd Miejski w Więcborku podejmuje działania, które 

mają na celu właściwe zabezpieczenie przetwarzanych danych osobowych przed ich 

udostępnieniem osobom nieupoważnionym, zabraniem przez osobę nieuprawnioną, 

przetwarzaniem z naruszeniem ustawy oraz zmianą, utratą, uszkodzeniem lub zniszczeniem. 

Stosuje środki techniczne i organizacyjne zapewniające ochronę przetwarzanych danych 

osobowych. Zarządzeniem Nr 0050.23.2015 z dnia 1 kwietnia 2015 r. Burmistrz Więcborka 

wyznaczył Administratora Bezpieczeństwa Informacji, który odpowiada za zapewnianie 

przestrzegania przepisów o ochronie danych osobowych. Wszystkie osoby przetwarzające 

dane osobowe posiadają pisemne upoważnienia do przetwarzania danych osobowych nadane 

przez Administratora Danych oraz zostały przeszkolone i zobowiązane do zachowania 

ochrony danych osobowych zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji z dnia 29 kwietnia 2004 roku w sprawie przetwarzania danych osobowych 

oraz warunków technicznych i organizacyjnych, jakim powinny odpowiadać urządzenia 

systemy informatyczne służące do przetwarzania danych osobowych (Dz. U. Nr 100, poz. 

1023 i 1024). Urząd przestrzega wdrożonych procedur wewnętrznych regulujących 

przetwarzanie i ochronę danych osobowych – Polityka Bezpieczeństwa Informacji  

i Instrukcja Zarządzania Systemem Informatycznym, Instrukcja Postępowania w sytuacji 

naruszenia bezpieczeństwa informacji i danych. Urząd zaplanował również działania mające 

na celu minimalizowanie ryzyka – przeprowadzono analizę ryzyka. Informacja, w tym dane 

osobowe przetwarzane w Urzędzie są jednym z najważniejszych zasobów w Urzędzie 

Miejskim Więcborku, dlatego jest chroniona na każdym szczeblu organizacyjnym. Burmistrz 

oraz Kierownictwo Urzędu zobowiązują się do podejmowania niezbędnych działań mających 

na celu spełnienie wymaganego poziomu bezpieczeństwa informacji biorąc również pod 

uwagę zasady normy PN – ISO/IEC 27001:2014.W odniesieniu do podania informacji 

dotyczącej zabezpieczenia danych osobowych zgodnie z art. 39 ust. 2 ustawy o ochronie 

danych osobowych osoby, które zostały upoważnione do przetwarzania danych, są 

obowiązane zachować w tajemnicy nie tylko te dane osobowe, ale również sposoby ich 

zabezpieczenia. Do tej pory pod adresem Urzędu Miejskiego w Więcborku nie padł zarzut 

dotyczący niewłaściwej ochrony danych osobowych, a przedmiotowe ankiety stanowią 

załącznik do akt sprawy i nikomu nie są udostępniane. Załączniki dołączone do skargi są 

jedynie wykazem propozycji zgłoszonych nazw ulic i liczby głosów, jakie na poszczególne  

z nich oddano. W przypadku składu Komisji weryfikującej propozycje nazw ulic, wyjaśniono, 

że została ona ustalona przez Burmistrza Więcborka, bez określenia konkretnych wymogów, 

co do wykształcenia, czy stopnia naukowego osób w niej zasiadających. Podsumowując 

powyższe Komisja uznała, iż skarżący nie wskazał jednoznacznie konkretnego przepisu 

prawa, jaki został naruszony działaniem lub zaniechaniem działania Burmistrza Więcborka. 

Wobec powyższego stwierdziła, że zarzuty stawiane Burmistrzowi Więcborka przez Pana 
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Tomasza Bracka są bezpodstawne, a ten w zakresie obejmującym skargę, poprzez podległe 

mu służby działał na podstawie i w granicach obowiązującego prawa. 

 

Powyższe stanowiło opinię Komisji Rewizyjnej Przygotowaną dla Rady Miejskiej  

w Więcborku, w przedmiocie sprawy. Jednocześnie ujęte było, jako uzasadnienie do 

przedłożonego projektu uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag. 

 

Na sali 13 radnych 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

 

Ad. 21 Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na tok 2017 

przedstawiła Skarbnik Gminy Więcbork p. Alina Kruk. 

 

Zmiany dotyczyły: 

1. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 75814§0960 o kwotę 8.150,00 zł  

w związku z otrzymaniem następujących darowizn: 

 kwota 7.000,00 zł od Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Runowie Kraj. na 

zakup tablicy interaktywnej, 

 kwota łącznie 1.100,00 zł (500,00 zł od P.W. Bemix w Więcborku, 300,00 zł od Banku 

Spółdzielczego w Więcborku i 300,00 zł od Rady Nadzorczej Banku Spółdzielczego w 

Więcborku) dla Szkoły Podstawowej nr l w Więcborku z przeznaczeniem na realizację 

szkolnego projektu „Mural" 

 kwota 50,00 zł od Parafii Rzymsko-Katolickiej w Runowie Kraj. na pomoc dla 

poszkodowanych z terenu Gminy Więcbork podczas nawałnicy, jaka miała miejsce w 

dniu 11.08.2017 r. Po stronie wydatków zwiększa się plan finansowy w rozdziale 

85214§3110 na wypłatę zasiłków celowych dla poszkodowanych. 

2. Zwiększa się plan finansowy dochodów w: 

 rozdziale 75616§0500 o kwotę 57.000,00 zł (wpływ z podatku od czynności 

cywilnoprawnych), 

 rozdziale 75621§0020 o kwotę 25.800,00 zł (wpływ z podatku dochodowego od osób 

prawych),  

 rozdziale 75814§0920 o kwotę 30.000,00 zł (wpływy z odsetek bankowych), 

 rozdziale 85502§2360 o kwotę 7.000,00 zł (wpływ dochodów JST związanych  

z realizacją zadań z zakresu administracji rządowej), 

Powodem zmian jest wykonanie w/w dochodów na poziomie umożliwiającym zwiększenie 

o wskazane kwoty dotychczasowego planu finansowego. 

3. Zmiany w planie dochodów budżetowych, w rozdziale 92695 w §0950 na kwotę 

3.566,00 zł, dokonano na podstawie pisma Towarzystwa Ubezpieczeń Wzajemnych 

„TUW" z dnia 04.10.2017 r. potwierdzającego przyznanie odszkodowania za uszkodzenie 

mienia (budynek administracyjno-gospodarczy na stadionie w Więcborku). W planie 

finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte zostały również w rozdziale 92695 w §4210  

z przeznaczeniem na zakup materiałów do likwidacji szkody. 

4. Zwiększa się plan finansowy dochodów w rozdziale 85504§2700 o kwotę 43.287,00 zł  

w związku z podpisaną w dniu 10.10.2017 r. umową nr 129/2017 o wsparcie realizacji 

zadania publicznego realizowanego w ramach: „Programu asystent rodziny i koordynator 
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rodzinnej pieczy zastępczej na rok 2017". Zgodnie z umową, oprócz dotacji na w/w 

zadanie, Gmina otrzyma kwotę 43.287,00 zł z Funduszu Pracy na dofinansowanie kosztów 

wynagrodzenia asystentów rodziny w ramach programu. Po stronie wydatków zwiększa 

się plan finansowy w rozdziale 85504§4010. 

5. W rozdziale 60016 w planie finansowym wydatków dokonano następujących zmian: 

 zwiększa się plan finansowy w §4210 o kwotę 23.609,00 zł w celu zakupu rur do 

naprawy kanalizacji deszczowej na ul. Wyzwolenia w Więcborku,  

 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa drogi wraz z siecią kanalizacji 

deszczowej, oświetleniem drogowym w ciągu ul. Zamkowej i Potulickich w 

Więcborku" (dokumentacja) o wartości 36.000,00 zł, wprowadza się nowe zadanie 

inwestycyjne pn.: „Przebudowa drogi we wsi Pęperzyn gm. Więcbork" (dokumentacja) 

o wartości 4.500,00 zł, 

 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Przebudowa drogi wraz z budową sieci 

kanalizacji deszczowej w ciągu ul. 28 stycznia oraz przebudowa skrzyżowania z ul. 

Wyzwolenia w Więcborku" (dokumentacja) o wartości 22.000,00 zł, 

 zwiększa się plan finansowy w zadaniu inwestycyjnym pn.: „Budowa drogi wraz z 

odwodnieniem we wsi Runowo Kraj." o kwotę 4.000,00 zł. Zmiana wynika z podjętej w 

dniu 28.09.2017 r. uchwały nr l Zebrania Wiejskiego dotyczącego zmiany zakresu 

przedsięwzięć realizowanych w 2017 r. w ramach funduszu sołeckiego Sołectwa 

Runowo Kraj. Zgodnie z uchwałą środki zaplanowane na organizację dożynek gminno-

powiatowych i zakupu grilla dla mieszkańców o łącznej wysokości 5.000,00 zł 

przeznacza się na budowę drogi (4.000,00 zł) i dokończenie ogrodzenia przy placu 

zabaw w sołectwie (92695§4210 - 1.000,00 zł). 

6. Zwiększa się plan finansowy wydatków budżetowych w rozdziale 70005 w §4210 o kwotę 

10.000,00 zł w celu zakupu materiałów do remontu lokali komunalnych. 

7. Zwiększa się plan finansowy wydatków inwestycyjnych w rozdziale 75095 w §6050 

poprzez wprowadzenie nowego zadania pn.: „Rozbudowa, przebudowa oraz zmiana 

sposobu użytkowania budynku niemieszkalnego, służącego jako magazyn na Centrum 

Aktywności Lokalnej w Więcborku" (dokumentacja) o kwotę 45.650,00 zł. 

8. Zwiększa się plan finansowy wydatków w rozdziale 75412 w §4210 o kwotę 1.778,00 zł w 

związku z uchwałą nr 1/2017 z dnia 21.09.2017 r. Zebrania Wiejskiego w Pęperzynie. 

Zgodnie z tą uchwałą środki funduszu soleckiego, jakie pozostały z modernizacji świetlicy 

w wysokości 1.078,00 zł (92109§6050) oraz środki zaplanowane na organizację dożynek 

sołeckich (92195§4210 - dożynki odwołane w związku z nawałnicą, jaka przeszła w 

sierpniu br. przez sołectwo) przeznacza się na zakup piły spalinowej dla OSP Pęperzyn, 

która ma być wykorzystywana do akcji ratowniczych. 

9. Zwiększa się plan finansowy wydatków inwestycyjnych w rozdziale 80101 w §6060 

poprzez wprowadzenie nowych zadań: 

 zadanie pn.: „Zakup tablicy interaktywnej IQ Board z projektorem i notebookiem dla 

Szkoły Podstawowej w Runowie Kraj. o wartości 13.000,00 zł, 

 zadanie pn.: „Zakup tablic interaktywnych do Szkoły Podstawowej nr l w Więcborku, 

Szkoły Podstawowej nr 2 w Więcborku i Szkoły Podstawowej w Sypniewie w ramach 

Rządowego Programu „Aktywa Tablica" (wkład własny) o wartości 10.500,00 zł. 

10. W dziale 801 i 854, oprócz zmian opisanych w pkt 9 uzasadnienia, dokonano zmian w 

pianach finansowych placówek oświatowych w związku z bieżącym ich funkcjonowaniem. 

11. Zwiększa się plan finansowy wydatków inwestycyjnych w rozdziale 90001 w §6050 

poprzez wprowadzenie nowego zadania pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej w ciągu ul. 

Zamkowej i Potulickich w Więcborku" (dokumentacja) o kwotę 18.000,00 zł. 

12. W rozdziale 90004 w planie finansowym wydatków dokonano następujących zmian: 

 w przedsięwzięciach zaplanowanych na br. w ramach funduszu sołeckiego Sołectwa 
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Zakrzewek wprowadza się nowe zadanie polegające na utrzymaniu terenów zielonych 

w sołectwie. W ramach tego zadania sołectwo planuje zakup kosiarki spalinowej 

(3.000.00 zł) oraz materiałów do realizacji zadania (502,75 zł). Zmiana jest zgodna z 

uchwałą nr 2/2017 Zebrania Wiejskiego Soł. Zakrzewek z dnia 27.09.2017 r. 

 w przedsięwzięciach zaplanowanych na br. w ramach funduszu sołeckiego Sołectwo 

Wymysłowo rezygnuje z realizacji zadania polegającego na zakupie paliwa i innych 

materiałów niezbędnych do utrzymania terenów zielonych na terenie sołectwa (zadanie 

realizowane było w oparciu o paliwo od darczyńców). Wartość zadania wynosiła 

953,84 zł. Zmiana jest zgodna z uchwałą nr 2/2017 Zebrania Wiejskiego Soł. 

Wymysłowo z dnia 20.09.2017 r. Środki zostaną przeznaczone na zakup materiałów do 

dokończenia zadaszenia nad piecem chlebowym przy świetlicy (92109§4210). 

13. W rozdziale 90015 w planie finansowym wydatków dokonano następujących zmian: 

 w przedsięwzięciach zaplanowanych na br. w ramach funduszu sołeckiego Sołectwo 

Witunia rezygnuje z realizacji zadania polegającego na zakupie opraw do lamp 

ulicznych. Wartość zadania wynosiła 2.000,00 zł. Zmiana jest zgodna z uchwała 

Zebrania Wiejskiego Soł. Witunia z dnia 26.09.2017 r. Środki zostaną przeznaczone na 

zakup i montaż lampy solarnej dla sołectwa. 

 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa oświetlenia drogowego na ul. 

W. Witosa we wsi Witunia" (dokumentacja) o wartości 12.000,00 zł. 

 wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne pn.: „Zakup i montaż lampy solarnej we wsi 

Witunia" o wartości 6.350,00 zł (łącznie kwota 3.644,00 zł stanowi środki funduszu 

sołeckiego Sołectwa Witunia, pozostała kwota to środki Gminy), 

 zwiększa się plan finansowy w zakresie wydatków inwestycyjnych w zadaniu pn.: 

„Zakup i montaż lampy solarnej w Runowie Kraj" o kwotę 3.350,00 zł. 

14. W rozdziale 90019 dokonuje się zmniejszenia planu finansowego w wydatkach 

inwestycyjnych w zadaniu pn.: „Dofinansowanie do budowy studni wierconych" o kwotę 

12.000,00 zł. Zmniejszenie wynika z faktu, iż tylko jeden złożony wniosek został 

pozytywie zweryfikowany i spełniał warunki do dofinansowania. 

15. W rozdziale 92109 w planie finansowym wydatków dokonano następujących zmian: 

 w §4210 zwiększa się plan finansowy o kwotę 1.300,00 zł z przeznaczeniem na zakup 

drzwi i okna do budynku gospodarczego przy świetlicy wiejskiej w Suchorączku. 

Zmiana jest zgodna z uchwalą nr 2/2017 Zebrania Wiejskiego Soł. Suchorączek z dnia 

25.09.2017 r. Sołectwo Suchorączek rezygnuje z realizacji zadania polegającego na 

organizacji wyjazdu krajoznawczego dla mieszkańców na Kaszuby ze względu na 

warunki pogodowe (1.000,00 zł). Również niewydatkowane zostały środki na zakup 

usług wesołego miasteczka podczas festynu integracyjnego (300,00 zł). Łączna wartość 

oszczędności wynosi 1.300,00 zł. 

 w §4210 zwiększa się plan finansowy o kwotę 1.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup 

wyposażenia do świetlicy wiejskiej w Czarmuniu. Zmiana jest zgodna z uchwałą nr 

2/2017 Zebrania Wiejskiego Soł. Czarmuń z dnia 27.09.2017 r. Sołectwo Czarmuń 

rezygnuje z realizacji zadania polegającego na organizacji pleneru rzeźbiarskiego (z 

powodu warunków pogodowych). 

 w §4210 zwiększa się plan finansowy o kwotę 953,84 zł z przeznaczeniem na zakup 

materiałów do dokończenia zadaszenia nad piecem chlebowym przy świetlicy. Zmiana 

jest zgodna z uchwałą nr 2/2017 Zebrania Wiejskiego Soł. Wymysłowo z dnia 

20.09.2017 r. Sołectwo Wymysłowo rezygnuje z realizacji zadania polegającego na 

zakupie paliwa i innych materiałów niezbędnych do utrzymania terenów zielonych na 

terenie sołectwa. 

 w §4210 zmniejsza się plan finansowy o kwotę 1.644,00 zł w związku z niższymi 

ostatecznymi kosztami zakupu materiałów do wykonania przyłącza energetycznego 
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przy świetlicy w Wituni. Wydatek realizowany jest w ramach funduszu sołeckiego Soł. 

Witunia na 2017 r. Zgodnie z uchwałą Zebrania Wiejskiego Soł. Witunia z dnia 

26.09.2017 r. mieszkańcy sołectwa przeznaczają te środki do zakup i montaż lampy 

solarnej w sołectwie. 

 w §4210 zwiększa się plan finansowy o 1.500,00 zł z przeznaczeniem na zapłatę 

podatku VAT naliczonego przez Gminę, jako nabywcę w ramach „odwrotnego 

obciążenia". Podatek VAT dotyczy zakupu blachy na wymianę pokrycia dachowego na 

świetlicy wiejskiej w Zakrzewskiej Osadzie. 

 zwiększa się plan finansowy w zakresie wydatków inwestycyjnych w zadaniu pn.: 

„Budowa świetlicy we wsi Zgniłka" (dokumentacja) o kwotę 5.000,00 zł. 

 zmniejsza się plan finansowy w zakresie wydatków inwestycyjnych w zadaniu pn.: 

„Modernizacja świetlicy wiejskiej w Pęperzynie" o kwotę 1.078,00 zł. Wydatek 

realizowany w ramach funduszu sołeckiego Soł. Pęperzyn. Ostateczna wartość 

wykonanego zadania jest mniejsza. Zgodnie z uchwałą nr 1/2017 Zebrania Wiejskiego z 

dnia 21.09.2017 r. środki te przeznacza się na zakup piły spalinowej dla OSP Pęperzyn. 

(75412§4210). 

16. W rozdziale 92195 w planie finansowym wydatków dokonano następujących zmian: 

 w zakresie przedsięwzięć realizowanych w 2017 r. w ramach funduszu sołeckiego 

Sołectwa Runowo Kraj., zgodnie z uchwałą Zebrania Wiejskiego z dnia 28.09.2017 r. 

środki zaplanowane na organizację dożynek gminno-powiatowych i zakupu grilla dla 

mieszkańców w łącznej wysokości 5.000,00 zł (§4210) przeznacza się na budowę drogi 

(4.000,00 zł) i dokończenie ogrodzenia przy placu zabaw w sołectwie (92695§4210 - 

1.000,00 zł). 

 w przedsięwzięciach zaplanowanych na br. w ramach funduszu sołeckiego Sołectwo 

Czarmuń rezygnuje z realizacji zadania polegającego na organizacji pleneru 

rzeźbiarskiego §4210 (z powodu warunków pogodowych) Wartość zadania wynosiła 

1.000,00 zł. Zmiana jest zgodna z uchwałą nr 2/2017 Zebrania Wiejskiego Soł. 

Czarmuń z dnia 27.09.2017 r. Środki zostaną przeznaczone na zakup doposażenia 

świetlicy wiejskiej w Czarmuniu. 

 w zakresie przedsięwzięć realizowanych w 2017 r. w ramach funduszu sołeckiego 

Sołectwa Pęperzyn, zgodnie z uchwałą nr 1/2017 Zebrania Wiejskiego z dnia 

21.09.2017 r. środki zaplanowane na organizację dożynek sołeckich dla mieszkańców w 

wysokości 700,00 zł (§4210) przeznacza się na zakup piły spalinowej dla OSP 

Pęperzyn. (75412§4210). 

 w przedsięwzięciach zaplanowanych na br. w ramach funduszu sołeckiego Sołectwo 

Wymysłowo rezygnuje z realizacji zadania polegającego na organizacji dożynek 

sołeckich w zaplanowanym zakresie. Zmiana jest zgodna z uchwała nr 2 Zebrania 

Wiejskiego Soł. Wymysłowo z dnia 20.09.2017 r. W związku z powyższym środki 

przeznaczone na zakup usług w wysokości 800,00 zł i środki na zakup materiałów w 

łącznej wysokości 1.000,00 zł przeznacza się na organizację dla mieszkańców wieczoru 

andrzejkowej celem poznania i kultywowania tradycji andrzejkowych. Wartość zadania 

wyniesie 1.800,00 zł (92195§4210). 

 w przedsięwzięciach zaplanowanych na br. w ramach funduszu sołeckiego Sołectwo 

Suchorączek rezygnuje z realizacji zadania polegającego na organizacji wyjazdu 

krajoznawczego dla mieszkańców na Kaszuby ze względu na warunki pogodowe 

(l.000,00 zł). Również nie wydatkowane zostały środki na zakup usług wesołego 

miasteczka podczas festynu integracyjnego (300,00 zł). Łączna wartość oszczędności 

wynosi 1.300,00 zł (92195§4300). W związku z powyższym środki przeznacza się na 

zakup drzwi i okna do budynku gospodarczego przy świetlicy wiejskiej w Suchorączku 

(92109§4210). Zmiana jest zgodna z uchwała nr 2/2017 Zebrania Wiejskiego Soł. 



19 
 

Suchorączek z dnia 25.09.2017 r. 

 w przedsięwzięciach zaplanowanych na br. w ramach funduszu sołeckiego Sołectwo 

Zakrzewek rezygnuje z realizacji zadania polegającego na organizacji imprezy 

integracyjnej dla dzieci §4210 (z powodu warunków pogodowych) Wartość zadania 

wynosiła 502,75 zł. Zmiana jest zgodna z uchwałą nr 2/2017 Zebrania Wiejskiego Soł. 

Zakrzewek z dnia 27.09.2017 r. Środki zostaną przeznaczone na zakup materiałów do 

utrzymania terenów zielonych w sołectwie. 

17. W rozdziale 92695 zwiększa się plan finansowy wydatków o łączą kwotę 10.566,00 zł  

w §4210 i §4300 (w tym kwota 3.566,00 zł dotyczy otrzymanego odszkodowania 

opisanego w pkt 4 uzasadnienia) z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie obiektów 

sportowych. Powyższa zmiana uwzględnia także wykonanie uchwały Zebrania Wiejskiego 

z dnia 28.09.2017 r. Sołectwa Runowo Kraj. gdzie środki zaplanowane na organizację 

dożynek gminno-powiatowych i zakupu grilla dla mieszkańców w łącznej wysokości 

5.000,00 zł (§4210) przeznacza się na budowę drogi (4.000,00 zł) i dokończenie 

ogrodzenia przy placu zabaw w sołectwie (92695§4210 - 1.000,00 zł). 

18. W załączniku „Przychody i rozchody budżetu w 2017 r." dokonuje się zwiększenia kwoty 

rozchodów o wartość 327.740,00 zł. Jest to zaplanowana na ten rok dodatkowa spłata 

kredytu w Banku Spółdzielczym w Bydgoszczy. 

 

Opinia Połączonych Komisji RM: Budżetu i Finansów, Rolnictwa, Ochrony Środowiska, 

Infrastruktury Gminnej, Inwentaryzacji i Handlu oraz Oświaty, Kultury i Sportu – 

pozytywna 

 

Pytań nie było. 

 

Na sali 13 radnych 

 

Uchwałę podjęto jednogłośnie 

 

 

 

Ad.22  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Burmistrz Więcborka  

p. Waldemar Kuszewski. 

 

Burmistrz Więcborka odpowiedział, że interpelacje zgłoszone przez radnego Kabattek  

i radnego Antczaka zostaną wzięte pod uwagę przy planowaniu budżetu Gminy 

Więcbork na rok 2018. Jeżeli finanse Gminy pozwolą na realizację zgłoszonych zadań, 

to zostaną one ujęte w planie.  

 

 

Ad.23 Wolne wnioski i informacje. 

 

W tym punkcie obrad Burmistrz Więcborka zaprosił obecnych na promocję książki  

p. Izabeli Mazanowskiej pt.: „Karolewo 1939 zbrodnie w obozie Selbstschutz Westpreussen”, 

która odbędzie się dnia 10.11.2017r o godz. 11: 00 w Centrum Kształcenia Ustawicznego  

i Zawodowego w Więcborku oraz o godz. 17:00 w Miejsko-Gminnej Bibliotece Publicznej  

w Więcborku 

 

Radny Jacek Kabattek podziękował Burmistrzowi za szybkie załatwienie sprawy drogowej. 
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Wicestarosta Powiatu Sępoleńskiego poinformował, że w najbliższy poniedziałek 

prawdopodobnie rozstrzygnięty zostanie pozytywnie przetarg na naprawy dróg po 

wiosennych przymrozkach /dot. to m.in. Zakrzewka/. Umowa zostanie podpisana,  

a inwestycja wykonana jeszcze w roku bieżącym. Ponadto za tydzień w Starostwie 

Powiatowym rozstrzygnięty zostanie przetarg na wykonawstwo dwóch domów dziecka  

w Więcborku. Zarząd Powiatu podjął również pozytywną opinię, co do realizacji inwestycji  

w Zgniłce. Jeżeli znajdzie się wykonawca, to jest szansa, aby to zadanie wykonać w roku 

2017/wykonanie ostatniego odcinka drogi/. Wicestarosta podał też, że do Starostwa wpłynęło 

pismo od Spółki „Polskie Wody” z propozycja zabezpieczenia lokum dla tejże Firmy, która 

zgodnie z ustawa Prawo wodne zacznie działać od 1 stycznia 2018r. W Więcborku są 

pomieszczenia, w których ewentualnie taka filia mogłaby mieć swoje miejsce. 

 

Sołtys sołectwa Sypniewo p. Brygida Migawa pytała o możliwość zatrudnienia do prac 

porządkowych w sołectwie Pana, który wcześniej już pracował tj. p. W. Pracownik ten się 

sprawdził jest osobą sumienną, dbającą o powierzony mu sprzęt, z którą bardzo dobrze jej się 

współpracuje. Natomiast osoby, które pojawiły się po nim mają rożne podejście do 

powierzonych im zadań. W budżecie sołectwa na 2018r. planowany jest zakup nowej kosy za 

kwotę 2.000,00 zł, Sołtys obawia się, że powierzanie nowego i kosztownego sprzętu różnym 

osobom może skutkować ciągłymi awariami. 

 

Radny Kazimierz Wilczyński pytał o realizację budowy chodnika przy ul. Wojska Polskiego 

w Więcborku. 

 

Wicestarosta Powiatu podał, że umowa na wykonanie tego zadania została podpisana,  

a całość sprawy dogadana. 

 

Burmistrz Więcborka  zabierając głos wskazał, że przyjmuje wniosek Pani Sołtys. Zgodnie 

z tym, co wcześniej przekazał Zastępca Burmistrza zostanie on rozpatrzony do końca 

miesiąca. W jakim zakresie uda się go zrealizować trudno na dziś powiedzieć. Należy wziąć 

pod uwagę to, że realizacja wiąże się z określonymi kosztami. Kończąc Burmistrz zaprosił 

wszystkich radnych i obecnych na obchody dnia 11 listopada. Zbiórka tradycyjnie o 

godz. 10:15 przy Szkole Podstawowej Nr 2 w Więcborku. 

 

 

Na tym obrady zakończono. 

Przewodnicząca RM słowami „zamykam obrady trzydziestej siódmej sesji Rady Miejskiej  

w Więcborku”, zamknęła obrady. 

 

Prot. I. Mrozek 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Więcborku 

 

/-/ mgr Grażyna Witczak 

 

 


